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Nanne geeft aan blij te zijn dat de aanwezigen raadsleden zich bereid hebben getoond om mee te denken 
over hoe uitvoering van de toezegging aan de raad. In de raadsvergadering van …heeft voormalig 
wethouder Anita van Loon de toezegging gedaan om samen met de raad en de partners van de hal te 
bezien hoe het proces rondom de naamgeving van de hal kan worden doorlopen. Hierbij wordt de raad 
nadrukkelijk meegenomen in het proces. 

De aanwezigen geven aan dat in het proces gekeken kan worden naar de hal, maar ook in samenhang met 
het gemeentehuis, het voorterrein en zelfs de woonwijk achter de hal. De raadsvertegenwoordiging is 
verdeeld over de terugkeer van de naam Turmac. Alle aanwezigen bevestigen dat deze ooit grootste 
werkgever van de gemeente wel plaats in de openbare ruimte op deze historische plaats verdiend. 

De raadsvertegenwoordiging wil graag van de wethouder horen hoe de partners van HAL12 over een 
eventueel nieuw proces denken. De partners hebben eerder aangegeven, ondanks vaker aandringen, aan 
andere zaken prioriteit te geven en geen animo te hebben voor het proces van de naamgeving. Toch is 
mening van de partners erg belangrijk; voor het college, voor de initiatiefgroep en voor de 
raadsvertegenwoordiging. Nanne probeert nogmaals om hierover een gesprek te organiseren met de 
partners. 
Verder is de raadsvertegenwoordiging benieuwd hoe de initiatiefgroep Bli-jf Altied Turmac denkt over een 
nieuw proces en eventueel alternatieven voor hun initiatief. Zij willen met hun initiatief graag de naam 
Turmac terug krijgen in het straatbeeld van Zevenaar. Nanne geeft aan dat hij op vrijdag 1 november 2019 
een afspraak heeft met de heren Zwollo en Hendriks. 

De raadsvertegenwoordiging denkt aan twee sporen:
- Een goed alternatief zou zijn om de naam Turmac elders in de openbare ruimte op deze locatie 

terug te laten komen. Wanneer alle partijen zich hierin kunnen vinden is een nieuw proces niet 
langer nodig. 

- Wanneer geen consensus over een alternatief gevonden kan worden, is het uitzetten van een 
prijsvraag onder inwoners wellicht een optie. Een jury beoordeeld dan de ingekomen namen. 
Kanttekening hierbij geven enkele leden aan is dat inwoners al eerder gestemd hebben. 

Afgesproken wordt dat:
 Nanne opnieuw probeert om de partners over dit onderwerp aan tafel te krijgen. 
 De raadsvertegenwoordiging en Nanne opnieuw bij elkaar komen na het gesprek met de partners 

en met de initiatiefgroep. Nanne koppelt de bevinden dan terug aan de raadsvertegenwoordiging. 
 Tijdens het volgende overleg maken de wethouder en de raadsvertegenwoordiging afhankelijk van 

de uitkomsten van de gesprekken nadere afspraken over het voorstel aan de raad.  
 Nanne vraagt het secretariaat om zo spoedig mogelijk na 1 november een afspraak te plannen met 

de raadsvertegenwoordiging. 


